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In September 2005, Alex Kapranos began writing about what he ate while touring the
world with the rock band Franz Ferdinand. The writing is as much about where he eats
and the people he eats with as the unusual flavours he tastes on the road. Whether
it&rsquo;s munching donuts with cops in Brooklyn, swallowing bull&rsquo;s balls with
the band in Buenos Aires or queuing for a saveloy in South Shields, these are surprising
and vivid snapshots of life on the road. Funny, poignant, sickening or sexual depending
on the situation, the material, both new and previously published in the Guardian, is
fascinating and entertaining.
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AlexKapranos

英语

英文原版

英国

评论

笑！色！阿历克斯老师可以考虑每次巡演前加一段单口相声

-----------------------------
这是再版的。。。。但俺的是这个封皮

-----------------------------
没想到Alex码的字还不错蛮有趣的

-----------------------------
亚历克斯·段子高手·资深吃货·重口帝·卡普拉诺斯大文豪

-----------------------------
终于看完了！！！Alex文笔还是挺好的~好希望他继续写啊！出一本《格拉斯哥二手服
装店指南》吧~~~（被Alex揍死。。。

-----------------------------



文笔比想象中的要好哎！！还以为是讲怎么做吃的之类的
结果也没有啊啊啊啊都是在说去这里吃发生了什么事之类的
有时候连吃的也很少提到哎！不过讲到队员还是很萌很有趣的哈哈哈哈哈

-----------------------------
巡演见闻穿插童年往事 食物本身其实写得不多但是写了很多当时故事
写得很好玩诶！！！文笔也很好幽默得也很自然QAQ总之很可爱啦
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